
Referat møte i FAU 6.12.21 

Rektor informerer 
Rektor Tore Haugen innledet med å understreke at det er mye smitte på skolen nå; både forkjølelse 

og også en del koronasmitte. Det er bekymring knyttet til om det blir ytterligere innstramminger for 

skoledriften ifbm varslede skjerpende tiltak 7.12.21. Det er en del smitte blant de ansatte også, slik at 

dersom det blir gult nivå og man må dele inn i mindre grupper vil det måtte bli en del hjemmeskole 

pga mangel på ansatte. 

Skolen kan ikke gå ut med informasjon om hvem som er smittet i noen klasser uten at de foresatte til 

smittede elever samtykker til dette. Skolen gir ut informasjon dersom de har samtykke til dette fra 

foresatte. Rektor oppfordrer sterkt til å holde barn med luftveissymptomer hjemme og ta PCR-test 

ved positiv hurtigtest. Etter positiv PCR-test kobles kommunens smitteteam på og man vil også få det 

registrert i koronapass.  

 

Korona 
FAU oppfordrer til åpenhet om smitte. Det rapporteres om at kommunen ikke har kapasitet å 

kontakte alle nærkontakter. Det er derfor særlig viktig nå at man deler informasjon om smitte for å 

hindre videre spredning. FAU støtter en kultur der vi åpent deler dette i foreldregruppen. 

 

Venneforeningen 
FAU-leder, ny leder av Venneforeningen (Kirsten Berger) og rektor skal ha møte på torsdag. Viktig å 

få på plass hva Venneforeningens rolle er og hvilke forventninger foreldregruppen kan ha til 

foreningen. Det er kjent at Venneforeningen har dårligere økonomi enn tidligere (pga korona) og det 

bør klargjøres hvilke tiltak de ser for seg for å få bedret økonomien. 

  

Trafikk 
FAU gjennomførte trafikkaksjon onsdag og torsdag i uke 47. Alle i FAU sto vakt og har sendt inn 

rapport til trafikkgruppa fra sitt område. Samlet inntrykk er at det er mange skumle områder på de 

ulike veiene til skolen. Følgende steder er særlig utfordrende: 

• Skolen og veiene rundt 

• Charlotte Anderssens vei 

• Vinderen sentrum (forslag om å forsøke å få regulert vareleveringtider slik at dette ikke skjer 

når barna går til og fra skolen) 

• Gangveien - Holmenveien – overgangen ved Gulden 

Trafikkgruppa skal følge opp og se på mulige tiltak. 

Særlig overraskende var at det ble observert biler parkert utenfor hovedporten til skolen som sto på 

tomgang. FAU understreker at det er helt uakseptabelt å la bilen stå på tomgang utenfor skolen.  

FAU erfarer at foreldre glemmer at de har trafikkvakt. FAU understreker viktigheten av at alle stiller 

til vakten sin, og at man bytter dersom man ikke har anledning. Skoleveien er farlig og det er viktig at 

alle som har vakt stiller opp når det er deres dag. Det ble diskutert ulike løsninger. Blant annet om 

man bør være tre vakter per dag slik at det blir mindre sårbart eller om FAU-representanten alltid bør 



være back-up dersom det ikke kommer vakt. Inntil videre oppfordres FAU-representantene til å 

sende hyppige påminnelser til sine klasser i forkant av trafikkvaktuker. Trafikkgruppen vil komme 

tilbake til evt andre tiltak.  

FAU mener at for mange foreldre kjører barna til skolen for ofte. FAU foreslår å sette i gang en "Gå til 

skolen-aksjon". FAU kommer tilbake til dette senere 

 

AKS 
Har hatt møte med Kristine (AKS-leder). De rapporterer om dårligere økonomi. Litt pga en klasse 

færre i 4. klasse. Og færre 1.klassinger enn vanlig. Hadde også mindre inntekter i fjor pga korona. Det 

er fortsatt uklart hvor mye de skal få refundert fra kommunen. AKS har ikke kuttet i tilbudet.  

FAU oppfordrer foreldre til å holde barna på AKS ut 4.klasse. Tilbudet på AKS avhenger av 

inntektene deres. Inntektene er avhengig av antallet barn som går på AKS. De har måttet gjøre 

aktivitetene så billig som mulig, og har nå ikke penger til å kjøpe inn en del ting som man tidligere tok 

seg råd til.  

AKS ønsker å styrke tilbudet til de eldre guttene, men det er ikke noe igjen av årets budsjett til å gjøre 

dette med.  

FAU vil ta kontakt på Venneforeningen og høre om muligheten for at Venneforeningen kan bidra 

med noen gaver til AKS. 

 

Møte med klassekontakter 
FAU har gjennomført møte med klassekontaktene og delt råd og gitt veiledning.  

Det ble diskutert ulike ordninger for bursdagspresanger. Man ble enige om en makspris på 150 kr, 

men mange mente at 100 kr egentlig var nok. Enkelte klasser har ordninger der en forelder kjøper 

inn for alle. Andre har ordninger der foreldrene til den som har bursdag kjøper inn. Det oppfordres til 

at man enten ber alle jentene, alle guttene eller hele klassen.  

Innsamling til klassekasse ble også tatt opp. Her bør det sikres en likere praksis. 

FAU vil kontakte klassekontaktene og oppfordre til å bidra med noe hyggelig for klassene nå frem 

mot jul. Det fremstår for FAU som at det er store variasjoner på hvor mye julehygge det legges opp til 

i de ulike klassene. 

 

Temakveld 
FAU har blitt oppmerksom på hvor lett tilgjengelig porno er for barna på internett. Barn ned i lav 

alder kan lett komme over pornografi uten å være klar over hva de blir utsatt for, og uten at foreldre 

får vite om det. Det er et tema det er vanskelig å snakke med barna om og som vi som foreldre 

trenger å få informasjon om for å bli klar over hvor lett tilgjengelig dette er for barna. Det foreslås å 

innhente tilbud fra Pornoprat med sikte på et foreldreseminar om dette til våren. 

 

 



Klasse Representant Til 
stede 

1A Jørgen C. Perminow x 
 

1B  
 

Anniken Borgen x 

1C 
   
 

Hanne Anita Johnsen Eggereide  

2A 
   
 

Erik Nesvold   x 

2B  
 

Malin Thorngren  

2C  
 

Geir Henning Ohrvik x 

3A  Karl Christian Waage Mathisen 
 

x 

3B  
 

Ida Torgersdotter Øygard Haavardsholm x 

3C  
 

Hilde Haugen Kallevig x 

4A  
 

Øyvind Stadheim Qvale x 

4B  
 

Pål Heldaas  

5A  
 

Marianne Rye Beck x 

5B  
 

Nina Egeli x 

5C  Hilde Martmann- Moe Sommerstad  
 

 

6A  
 

Kristin Haug x 
 

6B  
 

Christian Otto Hartmann x 

6C  Monica Vestengen 
 

x 

7A  
 

Marianne Aanesen x 

7B  
 

Morten Hammer x 

7C  
 

Cecilie Gudesen Torp x 

 

      Referent: Ida Torgersdotter Øygard Haavardsholm 

 


